
 

Zápis z  45. jednání osadního výboru v Šachově 

 

 

 

Datum jednání: 19.12.2016 

 

Přítomní členové osadního výboru:  Adamcová Hana, ing. Susová Marta, ing. Krupka Pavel, 

                                                              Řeháková Libuše, Filípek Jozef 

Omluveni:   - 

Hosté:   Adamec Miloslav ml. 

 

Program:  1) Nákup stolů s lavicemi 

                  2) Vyhodnocení adventního koncertu 

                  3) Provozní záležitosti chodu obce 

                   

 

  1)  Nákup stolů s lavicemi – (tzv. pivní sety) – členové OV se dohodli na doplnění vybavení 

       stanů o stoly a lavice v ceně cca 8.000,- Kč z peněz rozpočtu 2016 pro OV Šachov - 

      – pí Adamcová projednala na Městě, dohodnuto nakoupení – zajistí ing. Krupka společně 

      s p.Filípkem a p.Adamcem – nutno pořídit ještě letos 

      - dohodnuto uskladnění u Adamců (stejně jako uskladnění stanů) 

 

  2)  Vyhodnocení adventního koncertu – ten se jako každoročně vyvedl, diváci byli spokojeni, 

      účast byla hojná, pí Adamcová sepíše článek pro Rychnovský deník a borohrádecký  

      zpravodaj 

 

  2)  Chod obce  

       -  zvonové kontejnery již byly vyměněny za velkoobjemové 

       -  řešit dopravní situaci při příjezdu do obce ve směru od Zdelova (zákaz stání aut ve 

       vozovce), stěžují si nejen řidiči autobusů,  - pí Adamcová zajde k Seidlom a pokusí se  

       s nimi promluvit, zda by mohli parkovat auto ve dvoře 

       - oprava hřbitovní zdi – havarijní stav, i nadále urgujeme 

 

 

       

 

 

Předběžný termín dalšího jednání:   březen 2017  

Téma:   projednání akcí na rok 2017, které bude organizovat osadní výbor Šachova  

 

 

 

V Šachově dne 20.12.2016 

Zapsala: Adamcová Hana 


